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        Kołobrzeg, dnia 6 lipca 2020 r. 

BRM.0002.25.2020.K 

Protokół Nr 25/2020 

 

z XXV sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 6 lipca 2020 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie 

zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta 

Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 

(lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe  

z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji. 

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 

2) sprzedaży działek: nr 162/2 i 162/3 obręb 11 położonych przy ul. Żurawiej  

w Kołobrzegu, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg, 

4) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok 

szkolny 2020/2021, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich 

obwodów od 1 września 2019 r., 

6) przyjęcia programu polityki zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko grypie 

sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej, 

7) zasad i trybu konsultacji społecznych przeprowadzonych z mieszkańcami 

Gminy Miasto Kołobrzeg, 

8) zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego, 
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9) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla 

części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5, 

10) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Koszalin a ulicą Koszalińską, 

11) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

ulicami Kresową, Tarnopolską a Koszalińską, 

12)  przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy  

ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Trzebiatów  

a ul. Bursztynową, 

13) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.163.2020.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 18 czerwca 2020 r., 

14) wniesienia skargi na Uchwałę Nr XIV.108.K.2020 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 3 czerwca 2020 r. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla miasta Kołobrzeg 

na lata 2016-2019 przyjętego Uchwałą Nr XVII/219/16 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 1 marca 2016 r., 

2) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady otworzył XXV sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, której obrady odbyły się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczyło 20 radnych. Radna 
nieobecna usprawiedliwiona Renata Brączyk. Jest to wymagane quorum, by obrady były 
ważne.  
 
Radni uczestniczący zdalnie w obradach sesji: 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
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5. Artur Dąbkowski 
6. Małgorzata Grotto 
7. Adam Hok 
8. Jacek Kalinowski 
9. Przemysław Kiełkowski 
10. Piotr Lewandowski 
11. Wiesław Parus 
12. Krzysztof Plewko 
13. Piotr Rzepka 
14. Karolina Szarłata - Woźniak 
15. Agnieszka Trafas 
16. Danuta Wilk 
17. Jacek Woźniak 
18. Dariusz Zawadzki 
19. Izabela Zielińska 
20. Łukasz Zięba 
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXV sesji.   
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięła: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która złożyła na piśmie wniosek 
formalny o zmianę porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla części terenów 
niezabudowanych położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad porządkiem obrad. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym Prezydent Miasta o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla części terenów niezabudowanych 
położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka 
 
NIEOBECNI (3) 
Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada wprowadziła zmianę w porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i poinformował, że 
powyższy projekt uchwały został ujęty w punkcie 3 jako podpunkt 12a – podjęcie 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla części terenów 
niezabudowanych położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego. 
 
Porządek obrad XXV sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 

2) sprzedaży działek: nr 162/2 i 162/3 obręb 11 położonych przy ul. Żurawiej  

w Kołobrzegu, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg, 

4) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok 

szkolny 2020/2021, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich 

obwodów od 1 września 2019 r., 

6) przyjęcia programu polityki zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko grypie 

sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej, 

7) zasad i trybu konsultacji społecznych przeprowadzonych z mieszkańcami 

Gminy Miasto Kołobrzeg, 

8) zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego, 

9) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla 

części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5, 

10) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Koszalin a ulicą Koszalińską, 

11) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

ulicami Kresową, Tarnopolską a Koszalińską, 

12)  przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy  

ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Trzebiatów  

a ul. Bursztynową, 

 12a) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

          zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla części terenów  

          niezabudowanych położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego, 

13) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.163.2020.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 18 czerwca 2020 r., 

14) wniesienia skargi na Uchwałę Nr XIV.108.K.2020 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 3 czerwca 2020 r. 
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4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla miasta Kołobrzeg 

na lata 2016-2019 przyjętego Uchwałą Nr XVII/219/16 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 1 marca 2016 r., 

2) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  

z przeprowadzonych przetargów. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

punktu 3 podpunkt 1 porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa 

własności nieruchomości 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.   
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności 

nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXV/352/20 
w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek: nr 162/2 i 162/3 

obręb 11 położonych przy ul. Żurawiej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.   

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działek:  

nr 162/2 i 162/3 obręb 11 położonych przy ul. Żurawiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXV/353/20 
w sprawie sprzedaży działek: nr 162/2 i 162/3 obręb 11 położonych przy ul. Żurawiej  
w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.   

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 
na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXV/354/20  
zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane 
z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
 
Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 2020/2021 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projektu uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinie przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zieba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.   

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 2020/2021: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXV/355/20 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok 

szkolny 2020/2021. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz 

określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 r. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go 
poprze.   

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 
oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXV/356/20 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich obwodów od 

1 września 2019 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko grypie sezonowej dla mieszkańców miasta 

Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką o treści: W załączniku do projektu uchwały, stanowiącym 

program polityki zdrowotnej, w rozdziale III w pkt 3.2.1. Kryteria kwalifikacji (wyłączenia),  

w zdaniu pierwszym dopisuje się „okazanie Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca” Po poprawce 

punkt ten przyjmie brzmienie: 

„Kryterium włączenia będzie wiek 65 lat i więcej liczony rocznikowo oraz okazanie 

Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca.” 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera program 
zdrowotny.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go 
poprze.   
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad autopoprawką zgłoszoną 

przez Panią Prezydent Miasta o treści: W załączniku do projektu uchwały, stanowiącym 

program polityki zdrowotnej, w rozdziale III w pkt 3.2.1. Kryteria kwalifikacji (wyłączenia),  

w zdaniu pierwszym dopisuje się „okazanie Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca”. Po poprawce 

punkt ten przyjmie brzmienie: „Kryterium włączenia będzie wiek 65 lat i więcej liczony 

rocznikowo oraz okazanie Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko grypie sezonowej dla mieszkańców 

miasta Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej wraz z przyjętą autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXV/357/20 

w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej z zakresu szczepień przeciwko 

grypie sezonowej dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w wieku 65 lat i więcej. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu konsultacji 

społecznych przeprowadzonych z mieszkańcami Gminy Miasto Kołobrzeg 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto-
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popierze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze.   

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący głos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko, który 

powiedział, że jest to dobry projekt uchwały i sprawy konsultacji społecznych zostaną 

uregulowane. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad i trybu 

konsultacji społecznych przeprowadzonych z mieszkańcami Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXV/358/20 

w sprawie zasad i trybu konsultacji społecznych przeprowadzonych z mieszkańcami 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 
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Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

Budżetu Obywatelskiego 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały bez poprawek. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub był i jest za 
Budżetem Obywatelskim. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że przy tym 
glosowaniu nie będzie dyscypliny, każdy z członków będzie głosował według 
własnego uznania. Przewodniczący Klubu powiedział również, że nie ma 
rozstrzygnięcia, co do dalszego funkcjonowania osiedli, o tym zdecydują konsultacje 
społeczne przeprowadzone wśród mieszkańców. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który powiedział, że w roku u biegłym odbyła się 
pierwsza edycja Budżetu Obywatelskiego. Bieżący rok, to czas na obserwacje, 
aktywność mieszkańców na osiedlach wypełni to. Pan radny powiedział również, że 
jeżeli chodzi o algorytmy, to jest to słuszne rozwiązanie i Klub Radnych „Nowy 
Kołobrzeg” trzyma kciuki za ważne projekty obywatelskie i będzie głosował za tym 
projektem uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli:  

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem). 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
PRZECIW (2) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Izabela 
Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXV/359/20 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący zgodnie z § 28 ust.3 Statutu Miasta ogłosił 15 minutową 

przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja w wyniku głosowania 2 za, 2 przeciw, 3 wstrzymały się od głosu nie 
zajęła stanowiska. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że zadaniem Rady jest 
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ochrona strefy uzdrowiskowej i Klub będzie głosował przeciwko temu projektowi 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która powiedziała, że ten projekt uchwały wychodzi 
naprzeciw oczekiwaniom kołobrzeskich przedsiębiorców i Starosta przekazał 
informację, w jakim celu zamierza sprzedać ten teren – dofinansowanie części 
budowy ulicy Wschodniej. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli:  
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury  
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Monika Sielewska - Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Monika Sielewska - Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Kamil Barwinek 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
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NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXV/360/20 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla części działki nr 91/13 położonej w obrębie 5. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Koszalin  

a ulicą Koszalińską: 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub w pełni podziela 
argumentację, którą przedstawiła Pani Prezydent Miasta i będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie dążył do 
maksymalnego objęcia ochroną tego terenu i będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która powiedziała, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli:  
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Koszalin a ulicą 
Koszalińską: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXV/361/20 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 
pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Koszalin a ulicą Koszalińską. 
 
Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską a Koszalińską 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która powiedziała, że Klub zagłosuje za projektem uchwały, 
ponieważ dąży on do tego, aby chronić użytek ekologiczny.   
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską a Koszalińską: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXV/362/20 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami 

Kresową, Tarnopolską a Koszalińską. 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg- 

Trzebiatów a ul. Bursztynową 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja w wyniku głosowania 2 za, 2 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu nie 
wyraziła stanowiska do projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera pogląd Pani 
Prezydent Miasta i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie ma dyscypliny  
i wstrzyma się od głosu.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która powiedziała, że Klub zagłosuje za projektem uchwały. 
Klub uważa, że intensyfikacja zabudowy jest za duża. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli:  

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta  

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg-

Trzebiatów a ul. Bursztynową: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXV/363/20 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 

pomiędzy ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg-Trzebiatów  

a ul. Bursztynową. 

 
Punkt 3 podpunkt 12a – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Kołobrzeg dla części terenów niezabudowanych położonych na zachód  
od ul. B. Krzywoustego 
 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera pogląd Pani 
Prezydent Miasta i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie ma dyscypliny  
i wstrzyma się od głosu.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która powiedziała, że Klub zagłosuje za projektem uchwały. 
Klub uważa, że intensyfikacja zabudowy jest za duża. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli:  

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak złożył poprawkę o treści: W tytule dopisać, po słowie 

„Krzywoustego” oraz części terenów niezabudowanych położonych na północ od 
drogi S6. W § 1, po słowie „Krzywoustego” dopisać: oraz części terenów 
niezabudowanych położonych na północ od drogi S6. 
W § 2, słowa „jest załącznik graficzny przedstawiający”, zastąpić: „są załączniki 
graficzne przedstawiające. Pozostałe zapisy pozostają bez z mian. Do po poprawki 
została dołączona również mapka. 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez 
Pana radnego Jacka Woźniaka o treści: W tytule dopisać, po słowie „Krzywoustego” oraz 
części terenów niezabudowanych położonych na północ od drogi S6. W § 1, po słowie 
„Krzywoustego” dopisać: oraz części terenów niezabudowanych położonych na północ od 
drogi S6. 
W § 2, słowa „jest załącznik graficzny przedstawiający”, zastąpić: „są załączniki graficzne 
przedstawiające. Pozostałe zapisy pozostają bez z mian. Do po poprawki została dołączona 
również mapka. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki zgłoszonej przez Pana radnego 

Jacka Woźniaka. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały Prezydent Miasta w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla części terenów niezabudowanych 

położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego: 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

\Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXV/364/20 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla 

części terenów niezabudowanych położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.163.2020.K Wojewody Zachodniopomorskiego 

z dnia 18 czerwca 2020 r. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że popierają stanowisko 
Wojewody w tej sprawie i będą głosowali przeciwko temu projektowi uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli:  

 Pan radny Krzysztof Plewko, który zapowiedział, że przy tym projekcie uchwały 
wstrzyma się od głosu, ponieważ chce sprawdzić, kto ma rację. 

 Pan radny Jacek Woźniak, który powiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko, które 
wypowiedział podczas dyskusji przy poprzednim projekcie uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
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Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniesienia skargi 

na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.163.2020.K Wojewody Zachodniopomorskiego  

z dnia 18 czerwca 2020 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXV/365/20 w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze  

Nr P-1.4131.163.2020.K Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 18 czerwca 2020 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 - podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na Uchwałę Nr 

XIV.108.K.2020 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia  

3 czerwca 2020 r. 

Projekt uchwały przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski - Przewodniczący Rady: 

„Przepis art. 98 ust. 1 i 3 ustawy o samorządzie gminnym stanowi, że rozstrzygnięcia organu 

nadzorczego dotyczące gminy, podlegają zaskarżeniu do sądu administracyjnego z powodu 

niezgodności z prawem w terminie 30 dni od dnia ich doręczenia. Do złożenia skargi 

uprawniona jest gmina lub związek międzygminny, których interes prawny, uprawnienie albo 

kompetencja zostały naruszone. Podstawą do wniesienia skargi jest uchwała lub 

zarządzenie organu, który podjął uchwałę lub zarządzenie albo którego dotyczy 

rozstrzygnięcie nadzorcze. Mając na uwadze okoliczność, że Uchwałą Nr XIV.108.K.2020 
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Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej W Szczecinie z dnia 3 czerwca 2020 r. 

stwierdziło nieważność uchwały Nr XXII/307/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 6 maja 2020 r. 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu pn.: ,,Kołobrzeski 

program pomocy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu  

w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19”, 

do zaskarżenia przywołanego rozstrzygnięcia niezbędna jest podjęcie przez Radę Miasta 

Kołobrzeg przedmiotowej uchwały.”   

Szersze uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił Radzie Pan Stefan 

Mazurkiewicz– radca prawny. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub podziela argumentację 
przedstawiona przez radcę prawnego i poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak, który 
powiedział, że podziela stanowisko RIO w tej sprawie i nie poprze projektu uchwały. 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniesienia skargi 

na Uchwałę Nr XIV.108.K.2020 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 3 czerwca 2020 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 
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BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVI/366/20 w sprawie wniesienia skargi na Uchwałę Nr XIV.108.K.2020 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 3 czerwca 2020 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 1 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami dla miasta Kołobrzeg na lata 2016-2019 przyjętego 

Uchwałą Nr XVII/219/16 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 1 marca 2016 r. 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Radzie Pani Ewa Pełechata – 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Powyższe sprawozdanie opiniowała 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus - Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. Opinia Komisji 

stanowi załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania.. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusje i zarządził 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydenta Miasta z realizacji Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami dla miasta Kołobrzeg na lata 2016-2019 przyjętego 

Uchwałą Nr XVII/219/16 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 1 marca 2016 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie 

Prezydenta Miasta z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla miasta 

Kołobrzeg na lata 2016-2019 przyjętego Uchwałą Nr XVII/219/16 Rady Miasta Kołobrzeg 

z dnia 1 marca 2016 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła zapytanie w sprawie dezynfekcji miejskich 
placów zabaw. 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła siedem interpelacji: 

1) w sprawie zwiększenia rampy na długość i szerokość o 15 m w Skate Parku na 
Osiedlu Radzikowo 

2) w sprawie kontroli w zakresie podnajmowania mieszkań komunalnych 
3) w sprawie poprawy jakości ścieżek rowerowych 
4) w sprawie placu zabaw na Osiedlu Lęborskim 
5) w sprawie stanu sanitarnego klatki wraz z piwnicami przy ul. Koszalińskiej 
6) w sprawie stanu technicznego budynku przy ul. Rybackiej 
7) w sprawie wynagrodzenia pracowników MOPS w Kołobrzegu 

 
Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył jedną interpelację i jedno zapytanie: 

1) interpelację w sprawie abonamentów za parkowanie  
2) zapytanie w sprawie dezynfekcji placów zabaw. 

 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący przekazał następujące informacje: 
„Przy punkcie 6 porządku obrad w programie eSesja zostały dołączone nw. dokumenty: 

 Uchwała Nr XXIII/328/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 maja 2020 r. zmieniająca 
uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie 
szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto 
Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 
pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 
Uchwała została ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego dnia 29 czerwca 2020 r. poz. 3083 i wejdzie  
w życie 14 lipca 2020 r. 

 Uchwała Nr XXIII/330/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie 
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przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 
Uchwała została ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego dnia 29 czerwca 2020 r. poz. 3084 i wejdzie w życie po 
upływie 14 dni od dnia ogłoszenia tj. 14 lipca 2020. 

 UCHWAŁA NR XXIII/331/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 maja 2020 r.  
w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów. 
Uchwała została ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego dnia 29 czerwca 2020 r. poz. 3085. Uchwała wejdzie  
w życie z dniem 1 września 2020 r. 

 Uchwała Nr XXXVI.196.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie opinii  
o możliwości wykupu obligacji emitowanych przez Gminę Miasto Kołobrzeg.  
Skład Orzekający RIO po rozpatrzeniu wniosku Prezydenta Miasta Kołobrzeg w 
sprawie wydania opinii o możliwości wykupu w latach 2024 – 2030 obligacji w łącznej 
kwocie 30 000 000,00 zł, emitowanych w 2020 r. na sfinansowanie planowanego 
deficytu budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg, spłatę wcześniej zaciągniętego 
zobowiązania z tytułu zaciągniętego kredytu oraz na wyprzedzające finansowanie 
działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej – 
postanawia pozytywnie zaopiniować możliwość wykupu w latach 2024 – 2030 
emitowanych obligacji na warunkach określonych we wniosku wraz z załącznikami. 

 Zarządzenie Nr 91/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 24 czerwca 2020 r.  
       w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r.  

 Pismo Prezydent Miasta znak: UA.411.5.2020.VII z dnia 30 czerwca 2020 r.  
       dot. opracowania „Gminnego programu Opieki nad Zabytkami dla miasta Kołobrzeg 
       na lata 2020 – 2023”.  Pani Prezydent Miasta zaprasza Państwa Radnych do 
       aktywnego udziału w opracowaniu tego dokumentu”.  Pani Prezydent oczekuje na 
       Państwa opinie w zakresie programu, które trzeba kontynuować, z jakich należy 
       zrezygnować oraz jakie warto wprowadzić w terminie do 20 lipca 2020 r.  

 Pismo właścicieli i dzierżawców posesji w rejonie ul. Towarowej, Morskiej,  
       Westerplatte dot. organizacji ruchu w tzw. porcie w Kołobrzegu 

 
Przewodniczący zapowiedział, że kolejne sesje są planowane w dniu 28 lipca 2020 r.  
i 9 września 2020 r. 
 
Pan radny Piotr Rzepka podziękował za uporządkowanie portalu e-Usterka. 
 
Pan radny Jacek Woźniak odniósł się do sprawy poruszanej przez Panią radną Izabelę 
Zielińską a dotyczącą stanu technicznego budynku przy ulicy Rybackiej. 

 
Punkt 7 – zamknięcie sesji 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXV sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 15:00. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski  
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak  


